

推薦函 Recommendation Form

本校接受私人格式推薦函 Own recommendation form format is acceptable

申請人姓名 Name of applicant : _____

致推薦人：感謝您協助填寫此推薦書，你的意見為本校的重要參考，謝謝您。若頁面不足請自行增加。

To the referee : This person is applying for admission to Minghsin University of Science and Technology. We would appreciate receiving your opinions regarding this applicant. Please feel free to add pages to make additional comments. We sincerely thank you for your time and effort.

請問您認識申請人有多久的時間？在何種關係或場合下認識？

How long have you known the applicant? How do you know him/her?

請您對申請人之學業（特別以中文或英文能力請詳加評估）、品性、個性、優點、缺點、以及可否順利完成所欲修讀之學位等，做一評估。您的說明將是我們評審之重要依據。

We appreciate your candid assessment of the applicant's academic performance (especially, in the aspect of the applicant's Chinese or English proficiency), character, personality, and professional potential. Your statement plays an important role in our evaluation.

其它推薦事項 Other recommendations

請就下列項目與相似年齡及經驗者做一比較，在適當空格做註記。

Please compare the applicant with others of similar age and experience and then check the appropriate box below.

	傑出 Excellent	佳 Good	可 Average	差 Poor
研究潛力 Research potential				
創造力與想像力 Creativity & imagination				
成熟度 Maturity				
與他人相處狀況 Ability to work with Others				
表達能力 Communication skills				
是否推薦入學 Recommended or not	<input type="checkbox"/> 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No			

※ Recommender info 推薦人資料

姓名 Name		電話 Telephone	
單位 Institute		職稱 Title	
電子郵件 E-mail			
推薦人簽名 Recommender's signature	日期 Date _____ date 日 / month 月 / year 年		

※ 請將此信彌封且在信封封口處簽名後交給申請人。 Please seal, sign on the envelope, and return to the applicant